
Vragen van de ChristenUnie met betrekking tot kadernota 2022 

 

Detailhandel:  

Centrumvisie Vriezenveen. In de kadernota staat dat er aandacht is voor de ondernemers 

die van het lint naar het centrum willen verhuizen en de gemeente onderzoekt hoe zij 

deze verhuizing kan faciliteren en stimuleren. De centrummanager kan daar bij een 

belangrijke rol vervullen.  

Wij zijn erg benieuwd naar het plan en de kosten voor deze manager. Tevens hoe het 

concrete plan eruit ziet waarmee ondernemers worden gefaciliteerd en gestimuleerd om 

te verhuizen van het lint naar het centrum.  

Sociaal domein  

Wat is de wachttijd voordat een (jeugd en/of WMO) consulent betrokken kan worden bij 

een casus? Zit er verschil in de wachttijd als de aanmelding door cliënten zelf, 

zorgaanbieders, scholen, voorveld of POH wordt gedaan? Hoe wordt eventueel de urgentie 

bepaald en is het mogelijk om casuïstiek met urgentie eerder te behandelen? 

Gaat de gemeente in het kader van het preventie-akkoord ook aandacht richten op goede 

en gezonde voeding? Hoe wordt hieraan aandacht besteed binnen de eigen gemeente en 

welke partijen worden uitgenodigd om hierover mee te denken? Wij denken aan gezonde 

scholen, bedrijven, sportverenigingen.  

Extra middelen vanuit arbitrage 

De ChristenUnie vraagt zich af hoeveel extra middelen naar onze gemeente toekomen en 
welke investeringen daarmee kunnen worden gedaan. Blijft er geld over om reserves aan 
te vullen en extra investeringen te doen in hervormingen.  

Twentse Belofte  

De ChristenUnie is benieuwd wat de Twentse Belofte voor onze kwetsbare jongeren al heeft 

betekent tot nu toe. Tevens hoe met deze Belofte wordt samengewerkt in onze gemeente 

zelf. Wordt er een lokaal aanbod gerealiseerd met deze Belofte? Wat kunnen wij zelf doen 

op dit gebied en waarop baseren wij onze keuze om het wel of niet zelf te doen.  

Digitalisering 

Is er in het project ook aandacht voor eenzaamheid? Daarnaast vroegen we ons af of het plan 

laaggeletterdheid een brug kan slaan door mensen meer digi-vaardig te maken. Tenslotte 

vragen wij ons af wat dit betekent voor de mensen die hierin nu werkzaam zijn: worden zij 

overgeplaatst in andere functies of worden hun functies kleiner?  

Daarnaast wordt verder gegaan met het toepassen van de beschikbare technische 

mogelijkheden om aanvragen van standaardproducten in te richten via de digitale loketten 

met DigiD en E-herkenning. Hoe wordt voorkomen dat mensen onderweg afhaken en niet 

verder gaan met procedures. Wat zijn de kosten voor het verder implementeren van deze 

technische mogelijkheden en kan data vanuit deze begroting worden gefinancierd?  

  



RES 

Eerlijke verdeling van lasten en lusten: kan gemeente voorkomen dat 

energiemaatschappijen de rechten verkopen en daarmee de lusten en lasten in onbalans 

brengt? Welk voordeel gaan onze inwoners krijgen nadat is voldaan aan de RES opdracht? 

Krijgen zij goedkopere energie of een aandeel van de opbrengst? Geldt dat voor alle 

inwoners? 

RES: Samenwerking met Tubbergen en Almelo  

Wat is hiervan de laatste stand van zaken. Kan een gezamenlijk bod van deze drie gemeenten 

tegemoet  wordengezien? Verder wordt het opwekken van waterstof als uitdaging gezien. 

Hoe groot is deze uitdaging en wat gaat dit kosten?  

Warmtevisie 

Wordt er actief op ingezet om mensen zich meer bewust te maken van eigen gewoonten en 

leefstijl of volgt onze gemeente daarvoor het landelijk beleid? In dit kader vraagt de 

ChristenUnie zich af of en zo ja hoeveel geld er nog in het duurzaamheidsfonds zit en of 

daarvoor aanvragen zijn gedaan?  

Als het college schrijft dat er aandacht moet zijn voor energie-armoede, dan vraagt de 

ChristenUnie zich af hoe onze gemeente hierop wil toezien en wat zij daartegen wil doen. 

Welke partijen denkt onze gemeente daarbij in te schakelen? 

Tevens vraagt de ChristenUnie zich af wat de extra kosten zullen zijn bij het stimuleren van 

duurzaam gas (waterstof en groengas/biogas) door bijvoorbeeld aan te sluiten bij projecten 

in samenwerking met Mijande wonen.  

Energieloket 3.0. Dit wordt genoemd met inzet van wooncoaches. Wat zijn hiervan de 

structurele kosten per jaar?  

Incidentele uitgaven in voorliggend veld, zoals Automaatje, schuldhulpverlening, 

gezinswerk. Wij zouden graag een inschatting ontvangen van de kosten die deze inzet kan 

besparen.   

De ChristenUnie vraagt zich hierbij tevens af wat de reden is om op incidentele basis, 

pilotbasis of kortdurende subsidieverlening langere tijd voorzieningen in stand te houden?  

De innovatie van Evenmens met gastgezinnen begrijpen wij en daar staan wij ook achter. 

Echter zijn wij wel benieuwd naar de duurzaamheid van deze inzet. Heeft deze inzet 

duurdere zorg kunnen voorkomen en voor hoelang?  

Scheidingsloket: extra inzet van 55.200 euro om te verlengen.  Kan dit loket bij 

informatiepunten worden ondergebracht? Zou dat een kostenreductie op kunnen leveren? 

Project eenzaamheid: Hoeveel geld wordt aan de uitvoering van deze pilot uitgegeven door 

onze gemeente (subsidie en ambtelijke capaciteit) en welke middelen hiervoor zijn 

ontvangen?  

Laaggeletterdheid:25.875 euro voor verlengen. Wat is bereikt in het afgelopen jaar met 

het actieplan laaggeletterdheid? Hoeveel kinderen en volwassenen zijn hiermee bereikt?  

Taalcursussen. Hebben mensen aan een taalcursus kunnen deelnemen en hoeveel mensen 

hebben dit afgemaakt? Heeft dit effect gehad op hun situatie en mogelijk tot hun 

participatie? Zouden taalcursussen gecombineerd kunnen worden met de 

inburgeringscursussen, zodat daarmee mogelijk kosten worden gereduceerd?  



N36: Verbreding/opwaardering van N36: Wat zijn de concrete plannen en welke stappen zijn 

hiervoor al gezet? Wat heeft dit tot nu toe opgeleverd? 

Burenruzies: Voortzetting conflictbemiddeling mbt burenruzies: hoeveel trajecten zijn in 

2020 uitgevoerd en met welke resultaten? Wat gaat er in 2022 veranderen of wat blijft gelijk? 

Tegen welke kosten? 

Vervoerswijzen blijven minimaal gelijk. De ChristenUnie mist hier het 

landbouwverkeersplan, dat onderdeel is van het coalitieakkoord. Wanneer denkt het college 

dat wij dit plan tegemoet kunnen zien?   

Sport. Sportservice Overijssel voert metingen uit om als sportdoel 75% van inwoners te laten 

bewegen. Kan sport ook als activiteit worden ingezet bij de activering naar werk? Welke 

trede van de participatieladder kan dit vertegenwoordigen?  

Special Olympics: korfbal. Wat maakt dat voor deze sport is gekozen? Wat is ervoor nodig 

om deel te nemen? Zijn er kosten aan verbonden? 

Het verplichte MeerJarenOnderhoudsPlan wordt dit jaar niet, maar volgend jaar beschikbaar 

gesteld, omdat daarvoor de middelen ontbreken. Kan het college aangeven of dat gevolgen 

heeft? 

In de kadernota wordt genoemd dat er veel potentie is in de maatschappij om doelen te 

realiseren en dat de gemeente daar meer gebruik van wil maken. Wat is het verwachte 

effect van structureel meer arbeidscapaciteit die kan worden ingezet met de extra ruimte 

in de begroting? Tevens vraagt de ChristenUnie zich af hoe onze college de samenwerking 

ziet met inwoners, bedrijven en organisaties?  

Regeling cultuureducatie provincie 2021-2024. Welke middelen zijn hiervoor beschikbaar? 

 

 

 

 

 


